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Abstract (en)
A process and regenerative heat exchange apparatus for heating gases, it being the case that, in turn, the heat carrier, preferably a bed of heat-
carrying bodies, is firstly heated and subsequently this energy, stored by the heat carriers, is used to heat cold gases. Located between two gratings
(2, 4) arranged coaxially and equidistantly from the regenerative heat exchanger apparatus is a loose bed of heat carriers (6), and this bed is
traversed in the heating phase of the regenerative heat exchange apparatus by the hot gas from inside to outside, and vice versa in the gas heating
phase by the cold gas from outside to inside. <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren und Regenerator zum Aufheizen von Gasen, wobei im Wechsel Wärmeträger, vorzugsweise eine Schüttung aus Wärmeträgerkörpern,
zunächst aufgeheizt und anschließend diese, von den Wärmeträgern gespeicherte, Energie zur Erwärmung kalter Gase genutzt wird. Zwischen zwei
koaxial und äquidistant angeordneten Rosten (2, 4) des Regenerators befindet sich eine lose Schüttung von Wärmeträgern (6) und diese Schüttung
wird in der Aufheizphase des Regenerators mit dem Heißgas von innen nach außen und in der Gaswärmphase umgekehrt mit dem kalten Gas von
außen nach innen durchströmt.
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